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Odpowiadając na Pana petycję dotyczącą wykonania oświetlenia odcinka

ul. J. Krasickiego w Lubartowie informuję, że w roku bieżącym zostały już ogłoszone przetargi

na wykonanie dokumentacji projektowych oraz budowę oświetlenia drogowego dróg gminnych.

Dopiero po zakończeniu realizowanych zadań będziemy mogli określić czy będzie możliwość

wykonania oświetlenia kolejnej ulicy, czy też część kwoty przeznaczymy na projekty

oświetlenia drogowego.

W przypadku wydatkowania pełnej kwoty zabezpieczonej w budżecie miasta na obecnie

realizowane inwestycje, projekt oświetlenia drogowego wskazanego odcinka ulicy

1. Krasickiego zostanie opracowany na początku roku 2018. Po wykonaniu dokumentacji i

oszacowaniu kosztów wnioskowanej inwestycji zostaną podjęte dalsze decyzje w przedmiotowej

sprawie.


